
ELS  ALUMNES  DE  SEGON  DE  BATXILLERAT  ENS  EXPLIQUEN  L ES  SEVES
EXPERIÈNCIES  D’ESTADA  A  DIFERENTS  EMPRESES  DURANT  E LS  MESOS
D’ESTIU.

Laia  Vilaseca,  2on  Batxillerat  A,  Centre  Veterinari  d’Alcarras  i  el  Grup  de
Sanejament Porcí a Lleida.

Aquest  estiu,  he  estat  fent  les

pràctiques  de  l’assignatura  d’Estada  a  l’empresa  en  dues  empreses  diferents.  La
primera va ser el  Centre Veterinàri d’Alcarràs , on vaig estar amb les veterinàries
veient  com  atenien  als  animals  que  acudien  allà  i  també  vaig  tenir  l’oportunitat
d’assistir a unes quantes operacions al quiròfan del centre d’Almacelles. 
La segona part de la meva estada va ser al GSP, un laboratori on s’analitzen mostres
de sang del  porc  de  tota  Catalunya.  Allà  vaig  tenir  l’oportunitat  de  veure  com és
realment un laboratori per dins, vaig aprendre a utilitzar el material i a aprendre molts
dels procediments que es duen a terme. 
Totes dues estades han sigut molt interessants, divertides i gratificants, i m’han ajudat
en gran part a decidir què vull fer amb el meu futur.

Mercè Riu 2on. De Batxillerat B, a la

Biblioteca Joaquim Montoy d’Alcarràs i a la Manyana  TV a Lleida.

Aquest mes de juliol he estat cursant la assignatura d’estada a l’empresa en dos llocs
diferents. La primera part de les practiques la vaig dur a terme a la biblioteca Joaquim
Montoy d’Alcarràs. Les treballadores van ensenyar-me com funcionava una biblioteca,
a la vegada que vaig col·laborar en algunes tasques habituals al  lloc (efectuar un
préstec,  demanar  un  llibre  a  una  altra  biblioteca,  efectuar  un  retorn,  endreçar  el
material…).  A més a més, vaig ajudar a classificar material de premsa relacionat amb
Alcarràs,  recollit  per la Dolors Forcada, d’ençà que va començar a treballar com a



bibliotecària a Alcarràs l’any 1997. El resultat posterior va ser un arxiu de notícies  que
va ser inclòs dins de la  col·lecció local,  a disposició de qualsevol persona que ho
vulgui consultar.

Pel que fa a la segona part de l’estada, vaig estar la última quinzena de juliol treballant
a La Manyana TV. Tot i  que la cadena es trobava en un dels seus moments més
baixos  econòmicament  parlant,  em va ser  possible  conèixer  el  funcionament  d’un
canal de televisió.  Com que em faltaven una sèrie de coneixements per dur a terme
algunes  activitats  pròpies  de  la  televisió  (editar  programes,  gravar,  presentar  un
programa..), no podia participar gaire ; malgrat això, acompanyava els periodistes en
la majoria de les seves sortides, presenciava les entrevistes que es feien a plató i
aprenia a utilitzar els programes de muntatge de vídeos, tot creant les meves pròpies .
 En una ocasió, vaig gravar un reportatge sobre una reunió maçona que es va celebrar
a Alcoletge i vaig realitzar una entrevista ). 

Considero que ha estat  una gran sort  haver  cursat  aquesta assignatura per molts
motius, principalment perquè t’ajuda a resoldre dubtes de cara als estudis superiors, ja
que experimentes en primera persona aquella professió per la qual sents curiositat o
bé  a  la  qual  t’agradaria  dedicar-t’hi  en  un  futur.  A  més  a  més,  pots  contrastar
informació i demanar consell sobre el tema als professionals amb els quals treballes.

David Casals 1er Batxillerat B, Al centre Cultural Lo Casino d’Alcarràs.

Durant  el  mes  de  juliol  de  2013,  vaig

realitzar  “Estada  a  l’Empresa”  al  CENTRE  CULTURAL  MUNICIPAL  LO  CASINO
(ajuntament d’Alcarràs). L’experiència fou molt positiva, ja que vaig tenir l’oportunitat
de conèixer una empresa pública per dins. A més, vaig realitzar-hi activitats de tot tipus
(principalment  administratives).  Realitzant-la,  adquireixes  una  sèrie  de  valors  i
coneixements que mai ningú et podrà oferir. Per aquest motiu, recomano a tots els
estudiants del centre que la facin.



Jaume Bagué, Al Grup de Sanejament Porcí de Lleida.
L’estada a l’empresa per mi, ha sigut les millors

vacances d’estiu. He estudiat moltes vegades al laboratori de classe, hem fet petits
experiments i quan era petit em sorprenia i gaudia al més mínim detall. Però entrar
ens uns laboratoris professionals ha sigut una experiència memorable. El material, el
fet d’analitzar i poder treballar de veritat en un laboratori en sí, les eines (molt més
modernes que l’institut i el fet de posar en pràctica tot el que has aprés a Batxillerat i el
que encara et queda per aprendre. Recomano a qualsevol persona que tingui la sort
de poder escollir  sí  o no que ho faci.  I  amb una mica de sort,  tindrà clar  que vol
estudiar.        

Laia Martí 1er Batx B, a   Pagès editors/Editorial Milenio de Lleida  i la Biblioteca
pública Joaquim Montoy d’Alcarràs. 

Aquest  estiu,  durant  els  mesos de juny  i  juliol,  se  m’ha

donat l’oportunitat de veure com funciona una empresa, quina és la seva organització
interna i quins són els aspectes més rellevants d’aquesta. Amb l’assignatura d’Estada
a l’empresa  (1er de Batxillerat), he pogut enfrontar-me i endinsar-me per primer cop



dins del món laboral d’una manera que podria qualificar d’excel·lent, òptima i, sobretot,
molt divertida. Tant a l’editorial Pagès (Lleida), com a la Biblioteca pública d’Alcarràs,
els  respectius  tutors  de  cada  empresa  i  la  resta  de  treballadors  m’han  ajudat  a
conèixer  quin  és  el  món  laboral  vinculat  als  estudis  humanístics.  La  meva  tasca
consistia en aprendre a partir de la pràctica, ajudant en les funcions diàries, observant
i, sobretot, preguntant. 

És una experiència que recomano a tot l’alumnat de batxillerat que tingui l’escaiença
de provar-ho perquè, realment, val molt la pena i és l’ocasió perfecta per créixer amb
una altra perspectiva sobre aquest món adult al qual ens hem d’encarar tots tard o
d’hora. 

Maria Garcia 2on Batx   A,  al  CDIAP El  Segrià  de

Lleida.

En el meu cas vaig realitzar l’estada, en una empresa clínica concertada, en la que es
tractava a nens, de 0 a 6 anys, amb algun tipus de dificultat o discapacitat (ja fos física
o psicològica). Això em va proporcionar una interessant divergència de matèries, ja
que vaig poder assistir tant a sessions de psicologia, com de logopèdia o fisioteràpia. 

Deixant de banda tots els coneixements teòrics que les treballadores del centre em
van proporcionar, l’ambient de treball era realment acollidor. Al seu temps, el fet de
poder presenciar professions d’aquest caire, i  conviure en l’àmbit laboral en el que
realment es desenvolupen, és tot un privilegi, i una gran experiència, que sense cap
mena de dubte, us recomano a tots vosaltres.



Montse Estela 2on Batxillerat B  a l’escola bressol

El Pati d’Alcarràs i a la Manyana TV

Vaig fer l'estada a l'escola bressol "El Pati" durant dues setmanes en les quals vaig
participar a tota mena d'activitats  i jocs amb les criatures. He de reconèixer que al
final els acabes agafant afecte a cadascun d'ells ja que amb el mínim gest ja
somriuen.  Des d'aquí, també m'agradaria dir que les tutores de la guarderia van
ajudar-me en tot el que necessitava i van dipositar molta confiança en mi( ja que hi
havia estones en que em deixaven sola amb els nens i les nenes). He de confessar
que m'ho vaig passar tan bé que m'estic plantejant estudiar educació infantil en un
futur. 

Durant  dues  setmanes  més,  vaig   fer  estada  a  la

Manyana TV. Va ser l'oportunitat per conèixer com funcionava la televisió des de dins
ja que fins llavors solament la coneixia des de la perspectiva d'espectadora. Durant
l'estiu La Manyana TV tenia en emissió un programa anomenat "La Nevera"  que tenia
com a objectiu donar a conèixer les activitats que es realitzaven al territori lleidatà, de
manera que va resultar-me interessant la temàtica. Al  llarg de l'estada vaig poder
prendre nocions bàsiques de muntatge de vídeos, realització , càmera i fins i tot vam
anar a gravar alguns reportatges.  He de confessar que també va agradar-me molt
aquest món i que si hagués de triar quina estada va agradar-me més en seria incapaç!



Laura  Vila  2on Batx.  B,  a  IMAK Advocats,  de  Lleida

Aquest estiu he tingut l’oportunitat de viure en primera persona el meu somni que tenia
des dels 8 anys; estar en un despatx d’advocats i veure el seu dia a dia a primera fila.
És  una  experiència  que et  marca  per  sempre  i  encara  més si  portes  tant  temps
esperant-ho, ja que és un dels primers contactes que es té amb el món laboral, encara
que no sigui un treball remunerat. No obstant això, el més gratificant es veure que et
sents part d’aquell grup i que els pots ajudar en algunes coses. IMAK Advocats m’ha
ajudat a tenir més clars els meus objectius a la vida i com a primera persona que ho
he  viscut,  us  animo  a  tots  aquells  que  tingueu  aquesta  oportunitat,  que  no  la
desaprofiteu ja que és una experiència única. 


